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در ملاقات رئیس و اعضای شورای بین الملل اتاق بازرگانی با رئیس نمایندگی وزارت امور خارجه در استان اصفهان مطرح شد:

نسبت صادرات استان با منابع و پتانسیل های موجود همخوانی ندارد

رئیس اتاق بازرگانی اصفهان در ملاقات با رئیس نمایندگی وزارت امور خارجه در استان اصفهان گفت: نسبت صادرات

استان با منابع و پتانسیل های موجود همخوانی ندارد .

به گزارش روابط عمومی اتاق بازرگانی اصفهان، رئیس اتاق اصفهان در این دیدار با تاکید بر اینکه این اتاق برای انجام وظایف مربوطه درنگ نخواهد کرد، افزود: اتاق اصفهان

قدردان تلاش های ارگان هایی است که در راستای بهبود شاخص های محیط کسب و کار استان فعالیت می کنند.

مسعود گلشیرازی ضمن تشریح فعالیت های دوره نهم اتاق بازرگانی اصفهان گفت: اصلاح ساختار اتاق متناسب با اهداف تعیین شده این دوره، ساماندهی اعضا و ایجاد مراکز

رشد و شتاب دهنده ها از جمله اقدامات در حال انجام است.

وی افزود: نسبت صادرات استان با منابع، تولیدات و پتانسیل های موجود همخوانی ندارد و باید سازوکاری فراهم شود تا رفت و آمدهای بین المللی به نتایج مطلوب برای استان

منتج شود.

رئیس اتاق بازرگانی اصفهان در ادامه ابراز امیدواری نمود که آغاز به کار شتاب دهنده صادرات و راه اندازی ماراتون صادرات، در حوزه بین الملل تاثیرات مطلوبی داشته باشد.

در ادامه، علیرضا سالاریان، رئیس نمایندگی وزارت امور خارجه در استان اصفهان گفت: پس از مشهد بیشترین نیرو را نمایندگی اصفهان دارد و این پتانسیل ارزشمندی است که

باید از آن نهایت استفاده بشود.

وی با اشاره به وجود اداره تسهیل بخش خصوصی در این نمایندگی تصریح کرد: تاکنون از این ظرفیت استفاده کافی نشده و بخش خصوصی می تواند از این فرصت برای تسهیل

امور خود استفاده کند.

سالاریان با اشاره به انجام فعالیت های فرهنگی و دیپلماسی در این مجموعه گفت: دانشگاه های استان در بخش فرهنگی تعامل خوبی با نمایندگی وزارت امور خارجه استان

داشته اند.

وی با بیان اینکه همکاری خوبی نیز با اتاق بازرگانی، سازمان صنعت، معدن و تجارت و معاونت اقتصادی استانداری وجود دارد، از اعلام آمادگی این مجموعه برای کمک و تسهیل

امور مربوط به فعالان اقتصادی خبر داد و افزود: در چارچوب پروتکل های موجود نیز ما آماده هرگونه همکاری هستیم.

وی با تاکید بر لزوم همگرایی و هم افزایی بین ارگان های دولتی و خصوصی استان، تشکیل شورای روابط بین المللی را در تسهیل مراوده و تعامل با دیگر کشورها موثر دانست و

افزود: این شورا با همکاری اتاق بازرگانی، شهرداری و استانداری می تواند در تسهیل روابط بین المللی تاثیرگذار باشد.

خیام، عضو شورای روابط بین الملل اتاق بازرگانی اصفهان نیز با بیان اینکه مدل روابط بین الملل به کار گرفته شده در اتاق بازرگانی اصفهان، مدلی علمی و عملیاتی است، گفت: بر

آنیم تا در شورای روابط بین المللی برنامه عملیاتی برای کشورهای هدف تدوین شود.

وی افزود: امروزه اصفهان به عنوان استانی که در شورای بین المللی راه ابریشم نقش آفرینی کرده است، شناخته می شود و با وجود این، در خصوص راه ابریشم رسالتی را دنبال

می کنیم تا در سال آینده اصفهان میزبان جاده ابریشم باشد.

علی کرباسی زاده، مشاور عالی رئیس اتاق بازرگانی اصفهان نیز وجود زیرساخت های مطلوب در وزارت خارجه و نیروی انسانی مفید و با انگیزه را از جمله پتانسیل های مطلوب

نمایندگی وزارت خارجه در راستای برنامه های توسعه صادرات استان دانست و گفت: نهادهای اجتماعی بین المللی با وجود ظرفیت های خوب فرهنگی و آموزشی، از جمله فرصت

هایی است که باید در شرایط تحریم از آنها استفاده کرد.

وی دفاتر وزارت امور خارجه در کشورها را بهترین نقطه برای ایجاد ارتباط با نهادهای بین المللی موجود در کشورهای پیشرفته دانست و با اشاره به لغو روادید با بسیاری از

کشورها تصریح کرد: لغو روادید کویتی ها برای گردشگری بسیار مفید است.

وی گفت: بیمه عمان هزینه های درمان در ایران را می پذیرد و این موضوع را باید برای سایر کشورها بررسی و عملیاتی کنیم تا در موضوع اقتصاد خرد استان تاثیرگذار باشد.

مونا مهربان، مدیر بازاریابی و روابط بین الملل اتاق بازرگانی اصفهان نیز با اشاره به تهیه پلن جامع کشورها توسط این واحد گفت: در مرحله اول این پلن، به تجزیه و تحلیل آماری

کالاهای مزیت دار استان پرداخته می شود، در مرحله دوم نیز شرایط تجاری و ابعاد بازار این کشورها بررسی و در مرحله آخر نیز فعالیت های عملیاتی مانند برگزاری همایش یا

اعزام هیات تجاری با توجه به نتایج مطالعات انجام می شود.

وی کشورهای اوراسیا و افغانستان را از جمله اولویت های اتاق برای تدوین برنامه توسعه روابط معرفی و تصریح کرد: با توجه به انتخاب اتاق اصفهان از سوی اتاق بازرگانی ایران

به عنوان اتاق معین پرتغال، پتانسیل های موجود در این کشور و زمینه های همکاری طرفین نیز بررسی شده است.

مهربان از انجام مطالعاتی در زمینه جاده ابریشم و چین نیز توسط این واحد خبر داد.
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